



Double Degree Université de Strasbourg Faculté de Droit, Économie, Gestion et Sciences Politiques et Sociales

Strasbourg ist Sitz des Europarates und des Europäischen Gerichtshofs für Menschenrechte; somit bietet das Studium an der Fakultät für Rechts-, Politik- und Verwaltungswissenschaften der Universität Strasbourg eine einmalige rechtskulturelle und sprachliche Vielfalt.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master 2 de la Faculté de Droit de l'Université de Strasbourg.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der Universität Strasbourg stehen maximal 4 Studienplätze zur Verfügung.

Mindestanforderungen

- Mindestdurchschnittsnote von 4,7, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- Diplôme approfondi de langue française (DALF): Die Mindestanforderung ist Niveau B2.
- Diplôme d'études en langue française (DELF): Die Mindestanforderung ist Niveau B2.

Strasbourg is the seat of the Council of Europe and the European Court of Human Rights; thus, studying at the Faculty of Law, Political and Administrative Sciences of the University of Strasbourg offers a unique legal-cultural and linguistic diversity.

Degrees

Master of Law UZH of the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master 2 de la Faculté de Droit de l'Université de Strasbourg.

Number of Study Places

A maximum of 4 places are available within the Double Degree Master's program with the Université de Strasbourg.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4.7, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Special Admission Requirements

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- Diplôme approfondi de langue française (DALF): The minimum requirement is level B2.
- Diplôme d'études en langue française (DELF): The minimum requirement is level B2.



- Diplôme du test de connaissance du français (TCF): Die Mindestanforderung ist Niveau B2.

Studiengebühren an der Universität Strasbourg

EUR 256 pro Jahr (Änderungen vorbehalten)

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der Universität Strasbourg absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Universität Strasbourg finden in französischer und zum Teil in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit folgenden Programmen der Universität Strasbourg kombiniert werden:

- Master 2 im Bereich Droit Bancaire et Financier
- Master 2 im Bereich Droit de l'Union Européenne

- Diplôme du test de connaissance du français (TCF): The minimum requirement is level B2.

Tuition Fees at the University of Strasbourg

EUR 256 per year (subject to change)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters each are completed at RWF UZH and at the Université de Strasbourg.

Language

Courses and examinations at the Université de Strasbourg are held in French and partly in English.

Study programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the following two programs of the Université de Strasbourg:

- Master 2 in the field of Droit Bancaire et Financier
- Master 2 in Droit de l'Union Européenne